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Protokół Nr 26/2018  

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 26 marca 2018r. o godz. 13:00 

 

  

Obecni radni:          Nieobecni radni:  

1.  Stanisław Zieliński                 1.  Cezary Nowaczewski  

2.  Andrzej Pych                2.  Waldemar Rycerz 

3.  Jarosław Dudzis 

4.  Robert Rogowski  

 

  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej radny Stanisław Zieliński otworzył posiedzenie 

komisji, przedstawiając jednocześnie proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Analiza sprawozdania finansowego Przedsiębiorstwa Wodno-Kanalizacyjnego „EKO” 

Sp. z o.o. 

2. Zamierzenia inwestycyjne Przedsiębiorstwa Wodno-Kanalizacyjnego „EKO”                

Sp. z o.o. – (utrzymanie, remont hydroforni miejskich, oczyszczalni ścieków w 

Rzepinie i w Kowalowie, stan techniczny urządzeń w stacjach uzdatniania wody, nowe 

inwestycje). 

3. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w Rzepinie, 

która odbędzie się w dniu 28.03.2018r. 

     4.  Sprawy różne. 

 

Pkt 1. Analiza sprawozdania finansowego Przedsiębiorstwa Wodno-Kanalizacyjnego 

„EKO” Sp. z o.o. 

 

   Pani Bogumiła Urbanek Dyrektor PWK „EKO” Sp. z o.o. w Rzepinie przedstawiła 

sprawozdanie informując, że rok 2017 zamyka się z zyskiem 90.558,46 zł. Kwota ta powinna 

być przeznaczona na remonty wodociągów, dodała Pani Dyrektor.  

Jeśli chodzi o stan urządzeń w stacjach uzdatniania wody to, posiadamy 11 hydroforni 

z czego hydrofornia na ulicy Aleja Wolności powinna być zmodernizowana ponieważ stacja 

uzdatniania wody na ulicy Malinowej jest zbyt mała na potrzeby całego miasta i Starościna. 
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Natomiast jeśli chodzi o sieci wodociągowe, to ich stan jest dość dobry choć dochodzi do 

różnego rodzaju awarii, które usuwane są natychmiast.  

W Sułowie, Starkowie i Lubiechni Wielkiej jest tylko jedna studnia, nie ma studni 

awaryjnej i to budzi największe obawy, jeśli doszłoby do awarii to w tym momencie nie ma 

zamiennego źródła. W związku z brakiem studni awaryjnych należałoby wykonać dodatkowe 

odwierty awaryjne w tych miejscowościach, dodała Pani Dyrektor PWK „EKO”  

Oczyszczalnia w Kowalowie jest w bardzo złym stanie i dlatego zapadła decyzja o 

budowie nowej oczyszczalni. Wszystkie ciśnieniowe urządzenia stacji wodociągowych są 

odebrane i dopuszczone do eksploatacji przez Urząd Dozoru Technicznego w Gorzowie Wlkp. 

Wszystkie wodociągi na terenie miasta i gminy Rzepin posiadają pozytywną ocenę 

przydatności wody do spożycia. Wszystkie ujęcia wody posiadają ważne pozwolenia 

wodnoprawne na pobór wód podziemnych, oraz posiadają strefy ochrony bezpośredniej 

wydane przez Starostę Słubickiego.  

 

Pkt 2. Zamierzenia inwestycyjne Przedsiębiorstwa Wodno-Kanalizacyjnego „EKO”     

Sp. z o.o. – (utrzymanie, remont hydroforni miejskich, oczyszczalni ścieków w Rzepinie i 

w Kowalowie, stan techniczny urządzeń w stacjach uzdatniania wody, nowe inwestycje) 

są następujące: 

- remont wodociągu w Radowie około 100 m.b., 

- remont wodociągu w Starkowie około 150 m.b., 

- remont (wymiana) wodociągu w Sułowie około 250 m.b., 

- remont (wymiana) wodociągu w Rzepinie ul. Dworcowa – Al. Wolności 150 m.b., 

- zakup, wymiana i legalizacja wodomierzy, 

- remont ogrodzenia – Stacja Uzdatniania Wody w Gajcu,  

- remont ogrodzenia – Stacja Uzdatniania Wody w Radowie, 

- remont dachu – Stacja Uzdatniania Wody w Serbowie, 

- remont budynku – Stacja Uzdatniania Wody w Kowalowie, 

- remont wirownicy – rów biologiczny oczyszczalnia Rzepin, 

- remont budynku administracyjnego i warsztatu (ocieplenie) – oczyszczalnia Rzepin, 

- budowa wiaty garażowej – II etap- oczyszczalnia Rzepin, 

- instalacja fotowoltaiczna na oczyszczalni. 

 

 Radny Andrzej Pych zadał pytanie dotyczące ilości budynków, które są podłączone do 

kanalizacji, którymi zarządza ZAMK Sp. z o.o. w Rzepinie. 
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Pani Dyrektor PWK „EKO” w Rzepinie poinformowała, że wszystkie budynki są 

podłączone do kanalizacji. Radny Pych zadał pytanie, czy ZAMK Sp. z o.o. podpisał umowę  

z „EKO” na wywóz nieczystości płynnych. Pani Dyrektor odpowiedział, że nie była podpisana 

taka umowa, a zgłoszenia przyjmowane są telefonicznie. 

 Radny Jarosław Dudzis zadał pytanie dotyczące podłączeń do kanalizacji mieszkańców 

ulicy Tadeusza Kościuszki, oraz poprosił o zestawienie ilości budynków w Rzepinie, które 

mogą być podłączone do kanalizacji a nie są. 

 Pani Dyrektor Bogumiła Urbanek odpowiedziała, że wszyscy mieszkańcy ulicy 

Tadeusza Kościuszki są podłączeni do kanalizacji, natomiast informację dotyczącą zestawienia 

budynków, które nie są podłączone do sieci kanalizacyjnej przygotuje na najbliższą sesję Rady 

Miejskiej. 

 Radny Stanisław Zieliński poruszył kwestie związaną z inwestycją budowy wiaty 

garażowej. 

 W ubiegłym roku został rozpisany przetarg na budowę wiaty garażowej. Przetarg 

wygrała firma z Rzepina, która wykonała prace brukarskie posadzki oraz dojazdów, natomiast 

w tym roku odbędą się prace monterskie z płyty stalowej a instalacja elektryczna będzie robiona 

we własnym zakresie. 

 

Pkt 3. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w 

Rzepinie, która odbędzie się w dniu 28.03.2018r. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli na rok 2018 oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli omówił 

Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Rzepinie Pan Stefan Krawczyk 

informując, że zgodnie z art. 70a ustawy Karta nauczyciela istnieje obowiązek corocznego 

opracowania planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli i 

maksymalnej kwoty dofinansowania. Kwota została ustalona na 2 000.00zł maksymalnie, nie 

więcej jednak niż 80 % kosztów kształcenia w szkole wyższej. 

Radny Jarosław Dudzis zadał pytanie dotyczące ilości osób korzystających z takiego 

dofinansowania w roku ubiegłym. 

Pan Stefan Krawczyk odpowiedział, że w każdej placówce są to pojedyncze osoby, 

natomiast większość tych środków kierowana jest na szkolenia zbiorowe, takie jak seminaria, 

warsztaty czy też szkolenia pedagogiczne. 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej, omówiła Pani Małgorzata 

Barwińska, informując, że w przedstawionym projekcie uchwały proponuje się zmian w planie 

dochodów budżetowych Gminy Rzepin i tak zwiększa się dochody bieżące o kwotę 234.803,00 

zł, w tym: w rozdziale75615 § 0310 wpływy z podatku od nieruchomości o kwotę: 234.803,00 

zł. 

 Zmniejsza się dochody o kwotę: 234.803,00  zł w tym:  

Zmniejsza się dochody bieżące o kwotę: 234.803,00  zł w tym: w rozdziale 75801 § 2920 

subwencje ogólne z budżetu państwa o kwotę:  234.803,00 zł. Dokonuje się zmian w planie 

wydatków budżetowych Gminy Rzepin z tego:  

 Zwiększa się wydatki o kwotę 341.077,85 zł w tym:   

 Zwiększa się wydatki bieżące o kwotę: 41.077,85 zł w tym: w rozdziale 75412 § 2820 dotacja 

celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 

stowarzyszeniom o kwotę: 41.077,85 zł  

  Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę: 300.000,00 zł w tym:  

 W rozdziale  92105 § 6190 Dotacje celowe z budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego, udzielone w trybie art.221 ustawy, na dofinansowanie inwestycji w ramach 

zadań zleconych do realizacji organizacjom prowadzącym działalność pożytku publicznego o 

kwotę: 300.000,00 zł  

  Zmniejsza się wydatki o kwotę: 341.077,85 zł w tym:  

 Zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę: 341.077,85 zł w tym: w rozdziale 75412 § 4210 zakup 

materiałów i wyposażenia o kwotę: 41.077,85 zł, w rozdziale  92120 § 2720 dotacje celowe z 

budżetu na finansowanie lub dofinansowanie prac remontowych i konserwatorskich obiektów 

zabytkowych przekazane jednostkom niezaliczanym do sektora finansów publicznych o kwotę: 

300.000,00 zł. 

 

 Projekt uchwały w sprawie podziału miasta i gminy Rzepin na stałe okręgi 

wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu wyborczym omówiła Pani Halina Kuźmińska Sekretarz Gminy informując, że projekt 

uchwały został przygotowany w związku z nowelizacją Kodeksu wyborczego jak również 

ustawą o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych. W ww. 

projekcie zostały dopisane nowoutworzone ulice: Ignacego Jana Paderewskiego, Władysława 

Reymonta i Czesława Miłosza. 
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 Projekt uchwały w sprawie podziału miasta i gminy Rzepin na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 

przedstawiła Pani Halina Kuźmińska Sekretarz Gminy Rzepin informując, że projekt uchwały 

został przygotowany w związku z nowelizacją Kodeksu wyborczego jak również ustawą o 

zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych. Projekt uchwały uwzględnia 

również nowe ulice utworzone: Ignacego Jana Paderewskiego w obwodzie Nr 1, Władysława 

Reymonta w obwodzie Nr 4 i Czesława Miłosza w obwodzie Nr 4. 

 Radny Jarosław Dudzis zwrócił się z prośbą o oznakowanie lokali wyborczych 

dodatkowymi informacjami, z których będzie wynikało jaka ulica głosuje w danym lokalu. 

 

 Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na działalność 

Burmistrza Rzepina, przedstawiony zostanie na sesji Rady Miejskiej przez Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej, poinformował Przewodniczący Komisji Gospodarczej. 

 

 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu, omówiła Pni 

Skarbnik Małgorzata Barwińska informując, że uchwała zakłada zaciągnięcie 

długoterminowego kredytu w roku 2018 w wysokości 15.000.000,00 zł na sfinansowanie  

planowanego deficytu budżetu Gminy Rzepin w związku z zaplanowanymi zadaniami 

inwestycyjnymi na rok 2018 a kwota kredytu wynika z uchwały budżetowej. 

 

Pkt 4.  Sprawy różne. 

  

 Radny Andrzej Pych podjął temat związany z korekta drzew. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

   

Protokołowała:              Przewodniczył:  

Bernadetta Wąsowicz         Przewodniczący Komisji Gospodarczej          

         Stanisław Zieliński   

                                                                                                          


